
 

 

Årsmøte 2015 
Møte nr.:  

2015/06 

 

 
Dokumentet lagret: 
26. oktober 2015 

Emne: 
Årsmøte Norsk Anestesiologisk Forening 

 

Møtetidspunkt:  
Torsdag 22.oktober 2015 kl 17-18:30 

Møtested: 
 
Ullevål Business Class, oslo 

Arkivnr: 
2015/06 

Referent: 
Janne Jørstad Roshauw 

 

Til stede fra styret: Oddvar Kvalsvik (OK) nestleder, Eivinn Årdal Skjærseth (ES) kasserer, Håkon B. 
Abrahamsen (HA) høstmøtesekretær, Marit Bekkevold (MB) medlemssekretær, Marius Tjessem (MT) 
styremedlem, Janne J Roshauw (JR) sekretær. 

 

Ikke tilstede fra styret: Håkon Trønnes (HT) leder. 
Tilstede for øvrig: Anne Berit Guttormsen (ABG) redaktør NAForum. I øvrig 40 oppmøtte NAFmedlemmer. 

 
Saker ref. fra saksliste. Saksnr: = år, møtenummer og sak fra agenda.  Saksliste: (I=Informasjonssak, D=Diskusjonssak, B= Beslutningssak) 

Saksnr  Ansvarlig I-D-B 
2015-01 Åpning av møtet ved nestleder Oddvar Kvalsvik, stedfortreder for leder 

Håkon Trønnes OK I 

2015-02 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Ingen innvendinger.  

Alle B 

2015-03 Valg av ordstyrer 
Styret foreslår Anne Berit Guttormsen (ABG), godkjennes ved akklamasjon. 

Alle B 

2015-04 Valg av referent 
Styret foreslår Janne Roshauw, sekretær i NAF. Vedtatt ved akklamasjon. 

Alle B 

2015-05 Valg av kontrollør  
Guttorm Brattebø og Øyvind Thomassen foreslås, vedtatt ved akklamasjon. 

Alle B 

2015-06-01 Årsmelding fra styret i NAF 
Ingen ytterligere kommentarer fra styret. Årsmeldingen kan leses i sin helhet i 
NAForum. Årsmeldingen tas til etterretning.  

OK I-B 

2015-06-02 Årsmelding fra Anestesiutvalget (ANU) 
Ingen tilstede fra ANU. Årsmeldingen tas til etterretning. 

Alle I-B 

2015-06-03 Årsmelding fra Intensivutvalget (IU) 
Eldar Søreide er tilstede. Informerer om videre prosess med retningslinjene i 
IU. IU har vært i kontakt med helsedirektoratet for godkjenning der, men Hdir 
har endret praksis og godkjenner ikke lenger slike retningslinjer. 
Legeforeningen sammen med styret i NAF skal videre sende ut invitasjon til 
fagmedisinske foreninger for konsensusmøte om retningslinjene.  
Tas til etterretning. 

Alle I-B 

2015-06-04 Årsmelding fra Akuttutvalget (AKU)  
Årsmelding til etterretning. Ingen tilstede fra utvalget. 

Alle I-B 

2015-06-05 Årsmelding fra Smerteutvalget (SU) 
Ingen tilstede fra utvalget, årsmeldingen tas til etterretning. 

Alle I-B 

2015-06-06 Årsmelding fra Utvalg for pasientsikkerhet og kvalitet (UPK) 
Guttorm Brattebø tilstede, ingen ytterligere kommentarer. Tas til etterretning. 

Alle I-B 
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2015-06-07 Årsmelding fra Forskningsutvalget (FU) 
Ingen kommentarer utover årsmelding slik den står i NAForum. Ole Magnus 
Filseth fra utvalget tilstede. Årsmeldingen tas til etterretning. 

Alle I-B 

2015-07 Sak fra styret 
� Godkjenning av “Anbefaling –kirurgiske nødprosedyrer utført 

prehospitalt av anestesileger” 
Viser til dokumentet publisert i NAForum nr 3 hvor dette beskrives 
nærmere. Nestleder OK informerer om dokumentet og bakgrunnen for 
utformingen av det. Dokumentet skal kunne gi støtte til leger 
prehospitalt . 
 
NAF ønsker å beskrive hvilke kirurgiske nødprosedyrer som NAF 
mener kan utføres av anestesileger i prehospital tjeneste. I 
anbefalingen beskrives også det NAF mener vil være korrekte 
indikasjoner for slike inngrep, rammebetingelser som NAF mener bør 
være oppfylt ved tjenestestedene og teoretisk kunnskap og praktisk 
trening som bør sikres hos utøver. 
 
Det kommer flere innspill fra salen i denne saken som støtter 
hverandre på at man må ha konsensus fra øvrige aktuelle fagforeninger 
i Norge. Det kommenteres på at vi er kompetente til å kunne utføre 
slike prosedyrer ved behov. Innspill på at man ser behovet for å gi 
”ryggdekning” til legene som jobber prehospitalt. 
 
Avstemming for om vi kan ta dokumentet videre i en videre nasjonal 
konsensusrunde med aktuelle fagforeninger. 
Mot: 0 
For: 48 
Enstemmig vedtatt at styret kan ta dokumentet videre. 

OK/Alle I-D-B 

2015-08 Årsmelding –Stiftelsen “Institutt til fremme av anestesiologisk forskning” 
ES gjennomgår årsmeldingen. 4 søknader mottat, 2 stipend vil deles ut. Ingen 

innvendinger. Tas til etterretning.  
ES I-B 

2015-09 Årsmelding –NAF økonomi 2014 og forslag til budsjett 2016 
ES går gjennom dokumentene som gjenfinnes i sin helhet i NAForum, 
høstmøteutgaven. 
Informerer om økonomien særlig knyttet til Actaonline som ble vedtatt på 
årsmøtet i fjor, dette har avlastet økonomien betydelig. 
Det er mindre inntekter i år knyttet til annonser i NAForum og utstillere på 
høstmøtet. 
Innspill fra salen om hvorvidt helsebiblioteket kan bære noen av disse utgiftene 
ved Acta. Søren Piscke fra Acta foundation informerer og angir at dersom 
helsebibilioteket kan være med å dekke utgiftene, så vil Acta foundation kunne 
støtte dette. 

ES I-D 

2015-10 Forslag til kontingent 2016 
Foreslått 200 kr i ekstrakontingent per spesialitet 
Innvending fra salen om at økonomien i NAF er god, og at det ikke ønskes 
økning i beløpet. 
Spm om hvorfor ikke LIS innebefattes av ekstrakontingentene. Forklares at 
dette bunner i legeforeningens regler. 
Avstemming: 
For:47 
Mot: 1 

ES I-D-B 
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2015-11 Valgkomiteens innstilling 
� Medlemmer til styret (Omtale av kandidatene kan leses i NAForum) 

o Reidar Kvåle (leder) (Ny) 
Vedtatt ved akklamasjon. 

o Oddvar Kvalsvik (Nestleder) (gjenvalg) 
Vedtatt ved akklamasjon 

o Skule Mo (kasserer) (Ny) 
Vedtatt ved akklamasjon. 

o Anniken Haavind (sekretær) (Ny) 
Vedtatt ved akklamasjon 

o Camilla Bråthen (Høstmøtesekretær) (Ny) 
Vedtatt ved akklamasjon 

o Wenche Bakken Børke (medlemssekretær) (Ny) 
Vedtatt ved akklamasjon 

o Thomas Wilson (vara) (Ny) 
Vedtatt ved akklamasjon 
 

� Representant til SSAI 
o Gunnar Bentsen 

Vedtatt ved akklamasjon. 
 
Kommentar fra salen mtp frafall i underutvalg. Disse er imidlertid ikke på valg 
i år, det vil velges nye kandidater først ved neste års høstmøte. 

Alle I-D-B 

2015-12 Årsmelding fra NAFWeb 
Redaktør ikke tilstede, årsmeldingen kan leses i sin helhet på NAForum. Tas til 
etterretning. 

Alle I-B 

2015-13 Årsmelding fra NAForum 
ABG informerer. Tidligere spm om NAForum kan være online only. Redaktør 
ønsker i utgangspunkt ikke dette, støttes av årsmøtet ved akklamasjon. 

ABG I-B 

2015-14 Årsmelding fra Spesialitetskomiteen 
Kjersti Bergjord har ingen ytterligere kommentarer, men ber medlemmene 
møte i morgen for informasjon om ny spesialitetsstruktur. Årsmeldingen tas til 
etterretning. 

Alle I-B 

2015-15 Årsmelding fra SSAI 
Søren Piscke har ingen ytterligere kommentarer, men oppfordrer samtidig 
medlemene til å følge med på hva som skjer i SSAI på nett. Årsmeldingen tas 
til etterretning.  

Alle I-B 

2015-16 Årsmelding fra UEMS 
Guttorm Brattebø tilstede, ingen kommentarer utover årsmelding slik den står i 
NAForum. Tas til etterretning. 

Alle I-B 

 
 

 
Oslo 22.oktober 2015 
 
 
Janne Roshauw (sign.) 


